



## Your Gateway to Odoo Excellence

بوابتك للتفوق مع أودو

We combine smart design with rich technology to craft innovative products

نجمع بين التصميم الذكي والتكنولوجيا الغنية لتقديم خدمات مبتكرة



## Our Vision رؤيتنا

We believe in achieving remarkable results by aligning our efforts with your goals, ensuring every step forward is a step towards your greatest accomplishments. We are dedicated to driving meaningful change, revolutionizing processes to enhance efficiency and effectiveness, and unlocking new potential. With a commitment to speed and precision, we strive to help you reach your objectives faster and more efficiently than ever before, turning ambitions into achievements and challenges into opportunities.

نحن نؤمن في شركة السور تكنولوجيز بأن النجاح يبدأ من الفهم العميق لاحتياجاتك، ومن ثم توفير استراتيجيات مبتكرة وفعالة لتحقيق أهدافك.. نحن ملتزمون بإحداث تغيير ملموس، وإعادة تصميم العمليات لتحسين الكفاءة والفعالية، وإطلاق العنان لإمكانيات جديدة مع التزامنا بالسرعة والدقة، نسعى لمساعدتك في الوصول إلى أهدافك بسرعة وكفاءة غير مسبوقة، مما يحول الطموحات إلى إنجازات والتحديات إلى فرص.



## What sets our services apart? ما الذي يميز خدماتنا؟

- **Our Communication:** We believe in the importance of effective communication with our clients and work to build strong and sustainable relationships based on transparency and mutual understanding.
- **Our Priorities:** We always strive to meet the needs of our clients and make their satisfaction our top priority. We work diligently to deliver services that exceed expectations.
- **Our Responsibility:** We are committed to our responsibilities towards the community and the environment, striving to achieve sustainability in all aspects of our work.
- **Our Credibility:** We take pride in our credibility and aim to uphold the highest standards of integrity and transparency in all our dealings.
- **Proven Expertise and Expertise:** We rely on years of practical experience to deliver optimized Odoo solutions that cater to your business needs.
- **Cost-Effective Solutions with Fast Implementation:** We offer solutions that save you money and ensure quick implementation to minimize downtime and maximize productivity.

- **تواصلنا:** نحن نؤمن بأهمية التواصل الفعال مع عملائنا، ونعمل على بناء علاقات قوية ومستدامة تعتمد على الشفافية والتفاهم المتبادل.
- **أولوياتنا:** نسعى دائماً لتلبية احتياجات عملائنا وجعل رضاهم أولويتنا القصوى ونعمل بجد لضمان تقديم خدمات تتجاوز التوقعات.
- **مسؤوليتنا:** نحن ملتزمون بمسؤولياتنا تجاه عملائنا بأعلى مستوى من الأداء والقيمة والابتكار والخبرة.
- **مصدقيتنا:** نعز بمصدقيتنا ونسعى لتحقيق أعلى معايير النزاهة والشفافية في جميع تعاملاتنا.
- **الخبرة والكفاءة المثبتة:** نعتمد على سنوات من الخبرة العملية لتقديم حلول أودو المحسنة التي تتناسب مع احتياجات عمك.
- **حلول فعالة من حيث التكلفة وسريعة التنفيذ:** نقدم حلولاً توفر لك المال وتضمن تنفيذاً سريعاً لتقليل فترة التوقف وزيادة الإنتاجية.





## Services خدماتنا

- Security Solutions
- Property Management System
- E-learning Management System
- Factory Management System
- E-Commerce Management System
- Project Management
- Woocommerce Development
- Business Intelligence
- Cloud Technologies
- Enterprise Resource Planning
- أنظمة أمنية
- نظام إدارة العقارات
- نظام إدارة التعليم الإلكتروني
- نظام إدارة المصانع
- نظام إدارة التجارة الإلكترونية
- إدارة المشاريع
- تطوير Woocommerce
- ذكاء الأعمال
- تقنيات الحوسبة السحابية
- تخطيط موارد المؤسسات



## What we excel in? بماذا نتميز؟

- Odoo Implementation
- Customization and Development
- Integration with Third-Party Systems
- Migration and Upgrades
- Training and Support
- Consultation and Business Analysis
- Web Technologies powered by Cloud Big Data
- Cloud Hosting Service
- Comprehensive System Security
- Rigorous Quality Assurance
- تنفيذ أودو
- التطوير والتخصيص
- الربط مع الأنظمة الخارجية
- نقل البيانات والتحديث
- توفير التدريب والدعم
- الاستشارة وتحليل الأعمال
- تقنيات المواقع السحابية
- خدمة استضافة السحابة
- الأمان الشامل للنظام
- ضمان الجودة بدقة



## What is the secret of Odoo's success? ما هو سر نجاح أودو؟

- Secure and Transparent Open Source Platform
- All-in-One Solution
- User-Friendly Interface
- Modular Structure
- Community and Ecosystem
- Mobile Accessibility
- Cost-Efficiency
- Active Development and Updates
- Global Presence
- Scalability and Flexibility
- مصدر مفتوح
- نظام شامل
- واجهة سهلة الاستخدام
- بنية مرنة وقابلة للتوسيع
- مجتمع ناجح
- متوفر بالهواتف المحمولة
- التكلفة المعقولة
- التطوير والتحديث المستمر
- وجود عالمي
- قابلية التوسع والمرونة

# OUR SERVICES

## Our References

### مراجعنا

Our clients are our business partners, and their success is our success

عملاؤنا هم شركاء أعمالنا، ونجاحهم هو نجاحنا



## CONTACT US

### تواصل معنا

#### Address/العنوان:

Fahad Alsalem St, Kuwait City

شارع فهد السالم، مدينة الكويت

#### Mail/البريد الإلكتروني:

info@soortechnologies.com

#### Phone/رقم الهاتف:

+965 2200 8825

 /SoorTechnologies

 /SoorTechnologies

 /Soor\_technologies

 /Soor Technologies

 /Soor Technologies